

The Honorable

Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Irvine,
Perceval and
Taschereau,

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Committee, to consider the Privileges of this House, and to take order for the due course of the proceedings thereof :

The Honorable

Messrs.

Lord Bishop of Quebec, } Jonathan Sewell, Speaker:
Duchesnay,
Ryland,
Revd. J. O. Plessis, Bishop of the Roman
Catholic Church of Quebec,
Irvine,
Perceval,
Taschereau,

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Sub-Committee, to peruse and perfect the Journals of this House.

The Honorable

Messrs. Ryland,
Irvine and
Taschereau,

To meet and adjourn as they please.

ORDERED, That the several Writs of Prorogations, that have been issued since the last Session, be entered at large on the Journals of this House, in the order of their respective dates, immediately before the entries of this day.

The proper Officer laid before the House copies of the Contingent Accounts of the House, from the year 1809 to 1821, both inclusive, pursuant to an Order of the House of the sixteenth March last.

ORDERED, That the same do lie on the Table.

The Speaker laid before the House a Letter from the Honorable Mr. De Lotbinière, stating that his ill state of health will prevent him from attending in his place in this House.

The Speaker also laid before the House a Letter from the Honorable Mr. De Gaspé, stating that his ill state of health will prevent him from attending in his place in this House.

The Speaker also laid before the House a Letter from the Honorable Mr. Perrault, stating that his ill state of health will prevent him from attending this day, but hopes he will be able to be in his place in this House in a few days.

The Speaker also informed the House, " That the ill state of health of the Honorable Mr. De Salaberry will prevent him from attending this day, but hopes he will be able to be in his place in this House in a few days."

The Speaker also laid before the House a Letter from the Honorable Mr. Burns, stating that his ill state of health will

Les Honorables

Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Irvine,
Perceval et
Taschereau,

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres commis pour examiner les Privileges de cette Chambre, et régler le cours de ses procédés :

Les Honorables

Messrs.

Le Lord Evêque de Québec, } Jonathan Sewell, Orateur:
Duchesnay,
Ryland,
Révd. J. O. Plessis, Evêque de l'Eglise
Catholique Romaine de Québec,
Irvine,
Perceval,
Taschereau,

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres sous commis pour examiner et rédiger les Journaux de cette Chambre.

Les Honorables

Messrs. Ryland,
Irvine et
Taschereau,

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

ORDONNE', Que les divers Writs de Prorogation sortis depuis la dernière Session, soient entrés tout au long sur les Journaux de cette Chambre, suivant l'ordre de leurs dates respectives, immédiatement avant les entrées de ce Jour.

Le Greffier a mis devant la Chambre les copies des Comptes Contingents de la Chambre depuis l'année 1809, inclusivement jusqu'à 1821, aussi inclusivement, conformément à un ordre de la Chambre du seizième Mars dernier.

ORDONNE', Quelles restent sur la Table.

L'Orateur a mis devant la Chambre une lettre de l'Honorable Mr. De Lotbinière, mentionnant que le mauvais état de sa santé ne lui permettra pas de se trouver à sa place dans cette Chambre.

L'Orateur a aussi mis devant la Chambre une lettre de l'Honorable Mr. De Gaspé, mentionnant que le mauvais état de sa santé ne lui permettra pas de se trouver à sa place dans cette Chambre.

L'Orateur a aussi mis devant la Chambre une lettre de l'Honorable Mr. Perrault mentionnant que le mauvais état de sa santé ne lui permettra pas de se trouver aujourd'hui à sa place dans cette Chambre, mais qu'il espéroit s'y trouver sous peu de Jours.

L'Orateur a aussi informé la Chambre que le mauvais état de santé de l'Honorable Mr. De Salaberry ne lui permettra pas de se trouver aujourd'hui à sa place dans cette Chambre, mais qu'il espéroit s'y trouver sous peu de Jours.

L'Orateur a aussi mis devant la Chambre, une lettre de l'Honorable Mr. Burns, mentionnant que le mauvais état de